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Consen s a Cataloni a Quali 
per compartir é la presidenci a 

Escarp i Cabré intercanviara n carrees i intentara n busca r acord s 

'"tece, 

orne. 

MONTSE ENJAIME 
RIALP 

L'assemblea de Catalonia 
Qualitat va acordar ahir que la 
próxima presidencia de l'enti-
tat la comparteixin els repre-
sentants de dos projectes que, 
de moment, semblen molt 
distants. Així , el carree de 
president —que en principi 
s'elegeix per a un període de 
dos anys— l'ocupará durant 
dotze mesos Antoni Escarp i 
la vicepresidéncia, Josep 
Cabré, expresident d'Indullei-
da i representant del sector 
oposat a l'anterior presiden-
cia. Passat aquest període, 
Cabré ocupará la presidencia 
de l'organisme i Escarp, la 
vicepresidéncia. Amb aquesta 
decisió, consensuada per tots 
els presents a l'hotel Condes 
del Pallars, de Rialp, les dos 
parts enfrontades al si de 
Catalonia Qualitat intentaran 
obrir un procés de diáleg i 
col-laboració per mirar de 
posar fí a les diferencies, ober-
tes arran de la venda a Actel 
de les accions de Mercolleida 
a Indulleida. 

Després de l'elecció, tant 
Escarp com Cabré es van mos-
trar satisfets per l'acord i van 
assegurar que d'aquesta forma 
s'havia aconseguit unir les dos 
visions diferents de l'entitat. 
No obstant, fonts del sector 
van assenyalar que durant el 
debat sobre qui havia d'ocu-
par la presidencia de l'entitat 
hi va haver moments de ten-
sió entre cooperatives, de 
manera que es va reflectir el 
malestar existent per la venda 
d'Indulleida, que encara man-

Cabré i Escarp , d'esquerr a a dreta , ahir a Rialp . 

té allunyats de la taula de 
preus de Mercolleida diversos 
representan ts. 

Antoni Escarp, represen-
tant de la cooperativa Fruits 
de Ponent, d'Alcarrás, va 
declarar que a partir d'ara els 
objectius que ha de seguir 
Catalonia Qualitat han de ser 
millorar la gestió i incentivar 
la promoció de la fruita dolca. 
Per Escarp, "l'important és 
ser els verdaders interlocutors 
amb l'Administració i saber 
canalitzar els interessos del 
sector productor". 

Per la seua part, Cabré es va 
mostrar d'acord amb les 
paraules d'Escarp i va afegir 
que "el mes important en 
aquests moments és que la fei-
na que s'ha portat a terme fíns 
ara a Catalonia Qualitat no 
s'aturi". 

A part de l'elecció deis 
carrees, les jornades d'ahir de 
Catalonia Qualitat van servir 
per presentar una aplicació 
informática destinada a pro-
mocionar la fruita i per reite-
rar les crides a agrupar l'o-
ferta.» 


